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Zápis z jednání 
 
 
 
Jednání komise -  Místní komise Východ 
 

Komise - místní komise Východ 16:00 – 17:35 hod. 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 6. 12 2023 
Mgr. Vladimír Kaška, předseda komise A 
Bc.Jakub Orel, místopředseda komise A 
Marek Pochylý O 
Jan Bráblík O 
Bc. Robert Velecký, MBA A 
Ing. Zdeněk Doložílek A 
Bc. Vladimír Kromsián A 
Mgr. Petr Čagánek A 
Zdeněk Vávra A 
Roman Janál A 
Mgr. Martin Vencel A 
Bc. Renata Prokešová, DiS.  A 
  
Host: - 

 
 
Místo jednání: ZŠ Větrná 
 
 
Program: 
 
1. Zahájení  

 
2. Plán práce na rok 2024 
 
3. Různé 
 
4. Závěr 
 
 
 
Ad 1)  
Jednání zahájil a řídil předseda místní komise Mgr. Vladimír Kaška. Předseda přítomné seznámil 
s návrhem programu. Po jeho jednomyslném odsouhlasení se jím jednání řídilo.  
 
Ad 2) 
10.1. oficiální jednání  
21.2. jednání se uskuteční pouze k rozpočtovým změnám na 5.3.  
10.4. oficiální jednání 
24.4. jednání se uskuteční pouze k rozpočtovým změnám 1.5.  
12.6.  oficiální jednání 
21.8. jednání se uskuteční pouze k rozpočtovým změnám 4.9.  
11.9. oficiální jednání 
9.10. jednání se uskuteční pouze k rozpočtovým změnám 16.10.  
 
 
Ad 3) 
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a) Předseda komise informoval o stanoviscích odboru správy majetku města k bodům z minulého 
zápisu. K bodu číslo 2/03/2023/VY předseda delegoval (k dojednání záležitosti) pana Ing. Doložílka 
a Bc. Veleckého, MBA, kteří budou pověřeni jednat na odboru správy majetku města. Komise toto 
jednomyslně odsouhlasila.  
 

b) Předseda komise informoval o schůzce s komisí sportovní týkající se studie sportovního areálu 
v lokalitě Východ. 

  
c) Tajemnice komise přečetla přítomným žádost pana ředitele ZŠ Větrná o přispění finančních 

prostředků. Žádostí se komise bude zabývat na svém dalším jednání, kde bude pozván i pan ředitel 
školy.  

 
 
d) Dotaz členů komise na odbor správy majetku města:  

Zda město plánuje v lokalitě Východ zřídit rezidentní parkování a pokud ano, v jaké fázi se tento 
záměr nachází.  

 
 
1/4/2023/VY MK po diskusi jednomyslně doporučuje zřídit rezidentní parkování v lokalitě Východ 
pouze za předpokladu předem zbudovaného odstavného parkování pro nerezidenty v této 
lokalitě.  
 
 
Ad 6) 
Předseda poděkoval všem přítomným členům za účast a pozval je na další jednání, které se uskuteční 
10.1.2024  v 16 hodin opět v ZŠ Větrná. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Renata Prokešová, DiS.  – tajemnice komise 
 
 
 
 
Ověřil: Mgr. Vladimír Kaška – předseda komise 
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